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PROTOKÓŁ NR XXXVII/21 
z obrad XXXVII zwyczajnej Sesji Rady Miasta Grajewo, która odbyła się w dniu 27 października 

2021 roku, w sali konferencyjnej Urzędu Miasta Grajewo pod przewodnictwem Pana Grzegorza 

Curyło – Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Grajewo (zgodnie z § 7 ust. 2 Załącznika nr 4 

do Statutu Miasta Grajewo w związku z nieobecnością Przewodniczej Rady Miasta jako 

Wiceprzewodniczący najstarszy wiekiem). 

 

 Stan liczbowy radnych – 21 

 Radnych obecnych na Sesji – 20 

 Sesję rozpoczęto o godz. 12.00 

 Sesję zakończono o godz.13.45 

 Sesja nagrywana w wersji audio-video 

 

 

Radni obecni na Sesji: 

1. Babul Tomasz 

2. Chrzanowska Aneta Ewa 

3. Ciechanowicz Andrzej 

4. Curyło Grzegorz Robert 

5. Dembiński Wiesław Janusz 

6. Jagielska Henryka 

7. Ksepko-Kurkowska Julia Klaudia 

8. Nietupska Elżbieta 

9. Niewiarowski Andrzej 

10. Obrycki Paweł 

11. Opara Anna 

12. Paszkowski Piotr 

13. Purwin Daniel 

14. Purzeczko Krzysztof 

15. Siejda Tomasz 

16. Siwik-Karwowska Agnieszka 

17. Skawski Arkadiusz Zbigniew 

18. Stefańska Monika 

19. Wielgat Mariusz 

20. Zalewski Paweł Filip 

Radni nieobecni na Sesji: 

1. Muryjas-Rząsa Halina 

Lista obecności stanowi Załącznik nr 1 do Protokołu. 

 

W obradach uczestniczyły inne osoby zgodnie z listą obecności, która stanowi Załącznik nr 2                 

do Protokołu. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad XXXVII Sesji Rady Miasta i stwierdzenie prawomocności. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Sprawozdanie Burmistrza z działalności międzysesyjnej oraz informacje na temat realizacji 

uchwał. 

4. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych przez jednostki oświatowe w roku szkolnym 

2020/2021. 

5. Informacje w sprawie wyników analizy oświadczeń majątkowych osób zobowiązanych do ich 

złożenia. 
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6. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) zmieniająca uchwałę w sprawie połączenia samorządowych instytucji kultury – Miejskiego 

Domu Kultury w Grajewie i Grajewskiej Izby Historycznej oraz utworzenia Grajewskiego 

Centrum Kultury; 

b) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości; 

c) zmian w budżecie miasta Grajewo na 2021 r.; 

d) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej miasta Grajewo na lata 2021-2036. 

7. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje. 

8. Sprawozdanie Przewodniczącej Rady Miasta z działalności międzysesyjnej. 

9. Przyjęcie protokołu z XXXVI Sesji Rady Miasta Grajewo. 

10. Sprawy różne. 

11. Zamknięcie XXXVII Sesji Rady Miasta. 

 

ad 1. 
Pan Grzegorz Curyło – Wiceprzewodniczący Rady Miasta 

Dokonał otwarcia XXXVII zwyczajnej Sesji Rady Miasta Grajewo, wypowiadając zdanie: 

„Otwieram XXXVII zwyczajną Sesję Rady Miasta Grajewo”. Po sprawdzeniu kworum stwierdził, 

że na 21 radnych obecnego składu Rady w obradach aktualnie bierze udział 19 radnych, co stanowi 

kworum i wystarczy do podjęcia prawomocnych uchwał.  

ad 2. 
Pan Grzegorz Curyło – Wiceprzewodniczący Rady Miasta  

Przedstawił porządek obrad XXXVII zwyczajnej Sesji Rady Miasta, który stanowi Załącznik nr 3 

do Protokołu. 

Pan Arkadiusz Skawski – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

Postawił wniosek o wprowadzenie do porządku obrad punktu dotyczącego informacji na temat 

planów budowy wiaduktu kolejowego nad przejazdem kolejowym na ul. Piłsudskiego. 

Pan Grzegorz Curyło – Wiceprzewodniczący Rady Miasta 

Powiedział, że w zakresie dokumentacji w przedmiotowym temacie nic nowego do Rady Miasta nie 

wpłynęło i trudno wprowadzać nowy punkt. Dodał, że dyskusja w tej sprawie może odbyć się 

punkcie „Sprawy różne”. 

Pan Arkadiusz Skawski – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

Wycofał swój wniosek. 

Pan Grzegorz Curyło – Wiceprzewodniczący Rady Miasta 

Wobec braku innych wniosków, po sprawdzeniu kworum (w sali obrad znajdowało się 20 radnych), 

przeszedł do realizacji porządku obrad w przedstawionym brzmieniu. 

ad 3. 
Pan Grzegorz Curyło – Wiceprzewodniczący Rady Miasta 

Zgodnie z porządkiem obrad zwrócił się z prośbą do Burmistrza o przedstawienie sprawozdania 

z działalności w okresie międzysesyjnym. Poinformował, że w dyspozycji Państwa Radnych są 

informacje na temat realizacji uchwał Rady Miasta Grajewo, które zostały podjęte podczas XXXIV 

i XXXV Sesji Rady Miasta, stąd też ich przedstawianie wydaje się zbędne /Informacje stanowią 

Załącznik nr 4 do Protokołu/. 

Pan Dariusz Latarowski – Burmistrz Miasta 

Przedstawił sprawozdanie Burmistrza Miasta Grajewo z kierowania bieżącymi sprawami miasta 

oraz z odbytych spotkań, wyjazdów służbowych, działań wielokierunkowych, tj. reprezentowania 

miasta Grajewo na zewnątrz. Omówił też sprawę planów budowy wiaduktu kolejowego nad torami 

na ul. Piłsudskiego w ramach budowy trasy Rail Baltica. Przedstawił również sprawozdanie z 

podpisanych Zarządzeń Burmistrza jako organu wykonawczego miasta w okresie od poprzedniej 

zwyczajnej sesji Rady Miasta, tj. od dnia 29 września 2021 roku, do dnia dzisiejszego 

/Sprawozdanie stanowi Załącznik nr 5 do Protokołu/. 
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Pan Grzegorz Curyło – Wiceprzewodniczący Rady Miasta  

Wobec braku pytań, po sprawdzeniu kworum (w sali obrad znajdowało się 19 radnych), zwrócił się 

do Rady Miasta o przyjęcie sprawozdania Burmistrza Miasta z działalności międzysesyjnej oraz 

informacji z realizacji uchwał podjętych na XXXIV i XXXV Sesji Rady Miasta – w drodze 

głosowania. 

 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie przyjęła sprawozdanie Burmistrza Miasta 

z działalności międzysesyjnej, w tym z podpisanych zarządzeń w okresie międzysesyjnym, 

tj. od dnia 29 września 2021 roku do dnia dzisiejszego oraz informacje z realizacji uchwał 

podjętych na XXXIV i XXXV Sesji Rady Miasta. 

Głosowanie: 19 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Wykaz głosowania imiennego stanowi Załącznik nr 6 do Protokołu. 

ad 4. 
Pan Grzegorz Curyło – Wiceprzewodniczący Rady Miasta 

Otworzył punkt dotyczący informacji o stanie realizacji zadań oświatowych przez jednostki 

oświatowe w roku szkolnym 2020/2021 /Informacja stanowi Załącznik nr 7 do Protokołu/. 

Zapytał, czy do przedmiotowego materiału będą jakieś uwagi bądź wnioski.  

Pan Tomasz babul – Radny Miasta 

Zapytał Dyrektora Szkoły Podstawowej nr 4, czy w nowym roku szkolnym nastąpiła zmiana liczby 

pracowników niepedagogicznych. 

Pan Karol Choynowski – Dyrektor SP nr 4 

Powiedział, że liczba etatów nie uległa zmianie. 

Pan Andrzej Ciechanowicz – Radny Miasta 

Zapytał, czy w przedszkolach nie brakuje miejsc dla dzieci. Zwrócił też uwagę na wyniki 

egzaminów ósmoklasisty mówiąc, że mamy w szkołach młodzież bardziej uzdolnioną 

humanistycznie niż matematycznie. 

Pan Dariusz Latarowski – Burmistrz Miasta 

Powiedział, że miasto zapewnia wystarczającą ilość miejsc w przedszkolach. 

Pan Grzegorz Curyło – Wiceprzewodniczący Rady Miasta 

Powiedział, że analizując wyniki egzaminów ósmoklasisty, należy wziąć pod uwagę to, 

że w minionym roku przez długi okres lekcje odbywały się w formie zdalnej. 

Pan Arkadiusz Skawski – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

Zapytał, dlaczego szkoły w czasie wakacji nie organizują zajęć w ramach półkolonii. 

Pani Barbara Ciszewska – Dyrektor SP nr 2 

Powiedziała, że podstawowym problemem jest brak środków finansowych na wynagrodzenia 

nauczycieli, którzy gotowi byliby pracować jako opiekunowie. 

Pan Arkadiusz Skawski – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

Powiedział, że w związku z nauką zdalną nauczyciele nie mieli nadgodzin i były z tego tytułu 

oszczędności na wynagrodzeniach oraz na innych wydatkach. 

Pan Dariusz Latarowski – Burmistrz Miasta 

Powiedział, że oszczędności były jedynie na takich wydatkach jak zużycie wody lub energii. 

Na wynagrodzeniach nie było żadnych oszczędności, gdyż wszystkie składniki wynagrodzenia 

zostały wypłacone. Dodał, że jeśli jakieś zajęcia dodatkowe były prowadzone, to odbywało się to na 

zasadach komercyjnych. Powiedział też, że były ogłaszane konkursy na organizację półkolonii i 

żadna z parafii nie przystąpiła do takiej procedury. Przypomniał, że ostatni rok przebiegał pod 

znakiem epidemii. 

Pan Grzegorz Curyło – Wiceprzewodniczący Rady Miasta 

Wobec braku innych zgłoszeń do dyskusji, po sprawdzeniu kworum (w sali obrad znajdowało się 

20 radnych), zarządził głosowanie nad przyjęciem informacji. 

 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie przyjęła informację o stanie realizacji 

zadań oświatowych przez jednostki oświatowe w roku szkolnym 2020/2021. 
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Głosowanie: 20 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Wykaz głosowania imiennego stanowi Załącznik nr 8 do Protokołu. 

ad 5. 
Pan Grzegorz Curyło – Wiceprzewodniczący Rady Miasta 

Zgodnie z porządkiem obrad przeszedł do realizacji punktu dotyczącego informacji na temat 

wyników analizy oświadczeń majątkowych osób zobowiązanych do ich złożenia. Powiedział, 

że Rada Miasta jest w posiadaniu informacji przekazanych przez: 

• Wojewodę Podlaskiego /Załącznik nr 9 do Protokołu/; 

• Burmistrza Miasta Grajewo /Załącznik nr 10 do Protokołu/; 

• Przewodniczącą Rady Miasta Grajewo /Załącznik nr 11 do Protokołu/; 

• Naczelnika Urzędu Skarbowego w Grajewie /Załącznik nr 12 do Protokołu/. 

Wobec braku pytań i uwag do przedmiotowych informacji, uznał ten punkt porządku obrad 

za zrealizowany. 

Następnie zarządził 15 minut przerwy. Po przerwie wznowił obrady i sprawdził kworum (w sali 

obrad znajdowało się 19 radnych). 

 

ad 6. 
Pan Grzegorz Curyło – Wiceprzewodniczący Rady Miasta 

Dokonał otwarcia punktu 6. porządku obrad, dotyczącego podjęcia pakietu uchwał. 

ad 6a 
Pan Grzegorz Curyło – Wiceprzewodniczący Rady Miasta 

Procedurze uchwałodawczej poddał projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie połączenia 

samorządowych instytucji kultury – Miejskiego Domu Kultury w Grajewie i Grajewskiej Izby 

Historycznej oraz utworzenia Grajewskiego Centrum Kultury i zwrócił się z prośbą 

do przewodniczącego wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady Miasta o przedstawienie opinii 

w przedmiocie projektu uchwały. 

Pan Daniel Purwin – Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej 

Poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 26 października 2021 r. pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotowy projekt uchwały /Opinia Komisji stanowi Załącznik nr 13 

do Protokołu/. 

Pan Grzegorz Curyło – Wiceprzewodniczący Rady Miasta 

Zapytał, czy do projektu uchwały są aktualnie uwagi lub wnioski. Wobec ich braku zarządził 

głosowanie nad podjęciem uchwały. 

 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym podjęła Uchwałę Nr XXXVII/291/21 zmieniającą 

uchwałę w sprawie połączenia samorządowych instytucji kultury – Miejskiego Domu Kultury 

w Grajewie i Grajewskiej Izby Historycznej oraz utworzenia Grajewskiego Centrum Kultury. 

Głosowanie: 18 głosów za, 1 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Uchwała stanowi Załącznik nr 14 do Protokołu. Wykaz głosowania imiennego stanowi Załącznik 

nr 15 do Protokołu. 

ad 6b 
Pan Grzegorz Curyło – Wiceprzewodniczący Rady Miasta 

Procedurze uchwałodawczej poddał projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek 

podatku od nieruchomości i zwrócił się z prośbą do przewodniczącego wspólnego posiedzenia 

stałych Komisji Rady Miasta o przedstawienie opinii w przedmiocie tego projektu uchwały. 

Pan Daniel Purwin – Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej 

Poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 26 października 2021 r. pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotowy projekt uchwały /Opinia Komisji stanowi Załącznik nr 13 
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do Protokołu/. 

Pan Grzegorz Curyło – Wiceprzewodniczący Rady Miasta 

Zapytał, czy do projektu uchwały są aktualnie uwagi lub wnioski. Wobec ich braku zarządził 

głosowanie nad podjęciem uchwały. 

 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym podjęła Uchwałę Nr XXXVII/292/21 w sprawie 

określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

Głosowanie: 14 głosów za, 0 przeciw, 4 wstrzymujące się, 1 osoba nie brała udziału 

w głosowaniu 

 

Uchwała stanowi Załącznik nr 16 do Protokołu. Wykaz głosowania imiennego stanowi Załącznik 

nr 17 do Protokołu. 

ad 6c 
Pan Grzegorz Curyło – Wiceprzewodniczący Rady Miasta 

Procedurze uchwałodawczej poddał projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Grajewo 

na 2021 r. i zwrócił się z prośbą do przewodniczącego wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady 

Miasta o przedstawienie opinii w przedmiocie projektu uchwały. 

Pan Daniel Purwin – Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej 

Poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 26 października 2021 r. pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotowy projekt uchwały /Opinia Komisji stanowi Załącznik nr 13 

do Protokołu/. 

Pan Grzegorz Curyło – Wiceprzewodniczący Rady Miasta 

Zapytał, czy do projektu uchwały są aktualnie uwagi lub wnioski. Wobec ich braku zarządził 

głosowanie nad podjęciem uchwały. 

 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXXVII/293/21 

w sprawie zmian w budżecie miasta Grajewo na 2021 r. 

Głosowanie: 19 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Uchwała stanowi Załącznik nr 18 do Protokołu. Wykaz głosowania imiennego stanowi Załącznik 

nr 19 do Protokołu. 

ad 6d 
Pan Grzegorz Curyło – Wiceprzewodniczący Rady Miasta 

Procedurze uchwałodawczej poddał projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej miasta Grajewo na lata 2021-2036 i zwrócił się z prośbą do przewodniczącego 

wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady Miasta o przedstawienie opinii w przedmiocie 

projektu uchwały. 

Pan Daniel Purwin – Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej 

Poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 26 października 2021 r. pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotowy projekt uchwały /Opinia Komisji stanowi Załącznik nr 13 

do Protokołu/. 

Pan Grzegorz Curyło – Wiceprzewodniczący Rady Miasta 

Zapytał, czy do projektu uchwały są aktualnie uwagi lub wnioski. Wobec ich braku zarządził 

głosowanie nad podjęciem uchwały. 

 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXXVII/294/21 

w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej miasta Grajewo na lata 2021-2036. 

Głosowanie: 19 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Uchwała stanowi Załącznik nr 20 do Protokołu. Wykaz głosowania imiennego stanowi Załącznik 

nr 21 do Protokołu. 
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ad 7. 
Pan Grzegorz Curyło – Wiceprzewodniczący Rady Miasta 

Otworzył punkt dotyczący odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski – poinformował 

o interpelacjach i  wnioskach, które wpłynęły w okresie międzysesyjnym oraz odpowiedziach na 

nie /Wykaz stanowi Załącznik nr 22 do Protokołu/. Wobec braku pytań, uznał ten punkt porządku 

obrad za zrealizowany. 

ad 8. 
Pan Grzegorz Curyło – Wiceprzewodniczący Rady Miasta 

Wypełniając porządek obrad, otworzył punkt dotyczący sprawozdania Przewodniczącej Rady 

Miasta Grajewo z działalności w okresie międzysesyjnym, które zostało przesłane Państwu Radnym 

w systemie eSesja /Sprawozdanie stanowi Załącznik nr 23 do Protokołu/. Następnie zwrócił się 

z zapytaniem, czy ktoś chciałby zabrać głos w tej kwestii. Wobec braku zgłoszeń poddał 

sprawozdanie pod głosowanie. 

 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie przyjęła sprawozdanie Przewodniczącej 

Rady Miasta Grajewo z działalności w okresie międzysesyjnym. 

Głosowanie: 19 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Wykaz głosowania imiennego stanowi Załącznik nr 24 do Protokołu. 

ad 9. 
Pan Grzegorz Curyło – Wiceprzewodniczący Rady Miasta 

Wypełniając porządek posiedzenia, przyjęciu poddał protokół z XXXVI Sesji Rady Miasta, 

który był wyłożony w Biurze Rady Miasta, udostępniony wraz z materiałami na sesję, a obecnie 

znajduje się w sali obrad. Następnie zwrócił się z zapytaniem, czy ktoś chciałby wnieść uwagi 

lub zgłosić wnioski do treści protokołu. W związku z brakiem zgłoszeń zarządził głosowanie nad 

jego przyjęciem. 

 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie przyjęła Protokół Nr XXXVI/21  z obrad 

XXXVI zwyczajnej Sesji Rady Miasta z dnia 29 września 2021 roku – bez wprowadzania 

zmian w jego treści. 

Głosowanie: 19 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Wykaz głosowania imiennego stanowi Załącznik nr 25 do Protokołu. 

ad 10. 
Pan Grzegorz Curyło – Wiceprzewodniczący Rady Miasta 

Otworzył realizację punktu: „Sprawy różne”. Poinformował o pismach, które wpłynęły do Rady 

Miasta: 

• Pismo Posła na Sejm RP Pana Stefana Krajewskiego /Załącznik nr 26 do Protokołu/; 

• Pismo Pani Barbary Sulewskiej oraz Pani Alicji Arasimowicz /Załącznik nr 27 

do Protokołu/; 

• Pismo z Ministerstwa Infrastruktury /Załącznik nr 28 do Protokołu/; 

• Pismo z Kancelarii Prezesa Rady Ministrów /Załącznik nr 29 do Protokołu/; 

• Informacja o podmiotach zobowiązanych do przyjęcia skazanych w celu wykonywania 

pracy oraz opinia Prezesa Sądu Rejonowego w Grajewie /Załącznik nr 30 do Protokołu/. 

Pan Wiesław Dembiński - Wiceprzewodniczący Rady Miasta 

W imieniu mieszkańców podziękował Burmistrzowi za inwestycję w ul. 11 Listopada oraz za 

oświetlenie w parku przy ul. dr T. Nowickiego. 

Pan Arkadiusz Skawski – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

Zapytał o remont drogi na Os. Młodych. 
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Pan Dariusz Latarowski – Burmistrz Miasta 

Powiedział, że droga ta wymaga generalnego remontu i jeśli Rada Miasta tak zdecyduje, to zostanie 

wykonania dokumentacja i w późniejszych latach nastąpi realizacja tej inwestycji. 

Pan Paweł Zalewski – Radny Miasta 

Zapytał o inwestycję rewitalizacji Jeziora Brajmura i utworzenia tam plaży miejskiej. 

Pan Dariusz Latarowski – Burmistrz Miasta 

Powiedział, że nie udało się pozyskać środków z Funduszy Norweskich, jednak w dalszym ciągu 

szukamy innych możliwości dofinasowania zewnętrznego. 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych 

Powiedziała, że należałoby pochylić się nad wszystkimi wnioskami o wykonanie dokumentacji 

(np. o budowę kanalizacji sanitarnej w ulicach: Lawendowej, Wrzosowej i Cichej), które składane 

są przez radnych i mieszkańców. 

Pan Dariusz Latarowski – Burmistrz Miasta 

Powiedział, że jeśli jest taka wola Rady Miasta, to można wywołać wszystkie dokumentacje, tylko 

ich realizacja będzie niemożliwa. Jest wiele gotowych dokumentów, które obecnie czekają 

na realizację. 

Pan Paweł Zalewski – Radny Miasta 

Zapytał, czy takie wnioski nie mogłyby być realizowane w kolejności ich złożenia. 

Pan Dariusz Latarowski – Burmistrz Miasta 

Powiedział, że jeśli Rada Miasta tak zdecyduje, to taka forma jest do przyjęcia. Zaznaczył jednak, 

że obecnie gotowych jest bardzo dużo dokumentacji i chcemy je zrealizować, by nie straciły 

ważności. 

Pan Andrzej Ciechanowicz – Radny Miasta 

Powiedział, że jego zdaniem należy realizować te dokumentacje, które są już gotowe. Dodał, 

że w 2019 r. składał wniosek o opracowanie programu budowy dróg miejskich. Gdyby taki program 

powstał, wtedy nie byłaby potrzebna dyskusja nad tym, którą drogę budować jako pierwszą, 

a którą jako drugą. 

Pan Dariusz Latarowski – Burmistrz Miasta 

Powiedział, że taki dokument będzie przygotowany i będzie wymagał akceptacji Rady Miasta. 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Komisji Budżetu 

Poinformował o organizowanej przez Stowarzyszenie Lepsze Grajewo kweście, której celem będzie 

zbieranie środków na budowę alejek na Cmentarzu Parafialnym w Grajewie. 

Pan Dariusz Latarowski – Burmistrz Miasta 

Powiedział, że akces do zespołu do opracowania projektu regulaminu utrzymania czystości 

i porządku na terenie miasta Grajewo złożyły następujące osoby: Pani Agnieszka Siwik-

Karwowska, Pan Andrzej Ciechanowicz, Pani Henryka Jagielska, Pan Paweł Kowalewski oraz Pan 

Bogdan Wojsławowicz. Zaprosił państwa radnych do zgłaszania się do tego zespołu. 

Pan Grzegorz Curyło – Wiceprzewodniczący Rady Miasta 

Zgłosił swój akces do zespołu. 

Pani Elżbieta Nietupska – Zastępca Przewodniczącego Komisji Gospodarki Komunalnej 

Zgłosiła swój akces do zespołu. 

Pan Arkadiusz Skawski – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

Poinformował o zabytkach na terenie powiatu grajewskiego, na których renowację radni 

wojewódzcy wywalczyli dofinansowanie (Dwór w Niećkowie, Kościół pw. Przemienienia 

Pańskiego w Wąsoszu, Kościół w Kramarzewie, Kościół w Szczuczynie). Zapytał, czy na 

renowację bramy Cmentarza Parafialnego w Grajewie gospodarz obiektu składał wniosek.  

Pan Dariusz Latarowski – Burmistrz Miasta 

Powiedział, że będzie namawiał Księdza Dziekana z kościoła pw. Trójcy Przenajświętszej, 

by składał takie wnioski po uzyskaniu dokumentacji projektowej.  

Pan Grzegorz Curyło – Wiceprzewodniczący Rady Miasta 

W związku z brakiem innych zgłoszeń do dyskusji, uznał ten punkt porządku za zrealizowany. 
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ad 11. 
Pan Grzegorz Curyło – Wiceprzewodniczący Rady Miasta 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad o godz. 13.45 zamknął XXXVII Sesję Rady Miasta 

Grajewo, wypowiadając następujące słowa: „Zamykam XXXVII zwyczajną Sesję Rady Miasta 

Grajewo”. 

 

 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

 

Protokolant 

 

 

Karol Rutkowski 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta 

 

 

Grzegorz Curyło 

 

 

 

Załączniki znajdują się do wglądu w Biurze Rady Miasta Grajewo. 

Retransmisja obrad dostępna pod adresem: 

 

http://bip.um.grajewo.pl/rada_miasta_grajewo/transmisje_z_sesji_rady_miasta/ 

 


